
CN 說明書
IMPORTANT SAFEGUARDS
When using electrical appliances, basic precautions should always be followed, 
including the following:
•	 Read all instructions.
•	 Check voltage to be sure that the voltage indicated on the 

name plate agrees with your voltage.
•	 Do not touch hot surfaces. Use handles or knobs.
•	 To protect against fire, electric shock and injury to persons 

do not immerse cord, plug, or in water or other liquid.
•	 Not allow children to use without supervision
•	 Remove plug from wall outlet before cleaning and when not 

in use. Allow appliance cool down completely before taking 
off, attaching components or before cleaning.

•	 Do not operate any appliance with a damaged cord or plug 
or after the appliance malfunctions, or has been damaged 
in any manner. Return appliance to the nearest authorized 
service facility for examination, repair or adjustment.

•	 The use of accessory attachments not recommended by the 
appliance manufacturer may result in fire, electric shock or 
injury to persons.

•	 Overfilling can also cause scalding.
•	 Only ever use the coffee mill for grinding roasted coffee 

beans. Never use it for other granular foods
•	 Do not let cord hang over edge of table or counter, or touch 

hot surface.
•	 Do not place on or near a hot gas or electric burner, or in a 

heated oven.
•	 Do not use a cracked container or a container having a loose 

or weakened handle.
•	 This appliance is not intended for used by persons (including 

children) with reduced physical, sensory or mental 
capabilities, or lack of experience and knowledge, unless 
they have been given supervision or instruction concerning 
use of the appliances by a person responsible for their safety.

•	 Children should be supervised to ensure that they do not 
play with the appliance.

•	 Do not use appliance for other than intended use.
•	 Avoid contacting moving parts, as the blade is sharp.
•	 Never use warm or hot water to fill the water tank. Use cold 

water only.
•	 Do not use outdoors.
•	 This appliance is intended to be used in household and 

similar applications such as: 
– Staff kitchen areas in shops, offices and other working 
environments; 
– Farm houses; 
–By clients in hotels, motels and other residential type 
environments; 
– Bed and breakfast type environments.

•	 Save these instructions.

BEFORE THE FIRST USE
Inspect whether all the accessories are complete and the product is damaged. 
Ensure that the unit is at the OFF position. Rotate the funnel support to the 
left, remove the funnel and other detachable parts, clean them in warm 
water, if necessary you can add some detergents, then replace them. Pour 
cold drinking water into water tank until max water level, do not place coffee 
and filter paper. Plug the power outlet, boil water directly through press ‘ON/
OFF’ button until no water is left. You can repeat 2-3 times to ensure the coffee 
maker is clean. 

OPERATION INSTRUCTION
Make drip coffee with coffee beans
•	 Open the tank cover, pour clean cold water into water tank until desired 

cups showed on water gauge.
Note: The coffee you get would less than the water you pour in as some water 
has been absorbed by coffee powder.  
Never pour hot water, milk, coffee powder or tea and so on into water tank. 
•	 Press Funnel Press Key once and rotate the funnel support to the left, ensure 

the filter is inside of the Funnel Support.
•	 Turn the funnel support to the right until it is locked.
•	 Put proper coffee beans (not more than 200g) into Coffee Bean Box, then 

cover its lid. To avoid the coffee beans turn moist, we suggest not placing 
too much coffee bean in Coffee Bean Box. 

•	 Plug in the power cord into the outlet. The display will show “12:00” (see 
“control panel”), and the number will flash, then press Hour and Min button 
to set correct time.

Note: Number will flash until Pressing Hour or Min button to set time, 
Automatic function cannot be available when number is flash.
•	 Set the number of cup (2,4,6,8,10,12) through press “CUP” button (see 

“control panel”), if you do not press the “CUP” button to set the number of 
cup, the default number of cup is 12 cups. Then you can turn the Knob to set 
the thickness of coffee powder.

Note: the marker “ ” indicates that the coffee powder turns from coarse 
to fine, to general coffee we recommend you to use medium setting. 
•	 Press “STRENGTH CONTROL” to select coffee strength.
•	 Press the ON/OFF” button one time, waiting for about 3 seconds, the grinder 

will start grinding, after grinding, wait for about 3 seconds, the LCD will 
display the letter of “BREW”, the brewing process begins.

•	 After brewing, the letter of “BREW” on the LCD will disappear. 
•	 When finish brewing, if you do not unplug the power cord from the power 

outlet, the coffee can be warmed in the carafe for some time, after some 
time, the appliance will cut off power automatically. The whole process from 
brewing coffee to finishing warming lasts for 2 hours.

Make drip coffee with coffee powder directly
•	 Open the Tank Cover, pour clean cold water into water tank until desired 

cups showed on water gauge.
Note: the coffee you get would less than the water you pour in as some water 
has been absorbed by coffee powder.
Never pour hot water, milk, coffee powder or tea and so on into water tank. 
•	 Press Funnel Press Key once and rotate the funnel support to the left, ensure 

the filter is inside of the Funnel Support. Add desired coffee powder into 
the filter according to your experience, then turn the Funnel Support to the 
right until it is locked.

•	 Plug in the power cord into the outlet. The display will show “12:00” (see 
“control panel”), and the number will flash, then press Hour and Min button 
to set correct time.

Note: Number will flash until Pressing Hour or Min button to set time, 
Automatic function cannot be available when number is flash.
•	 Set the number of cup (2,4,6,8,10,12) through press “CUP” button (see 

“control panel”), if you do not press the “CUP” button to set the number of 
cup, the default number of cup is 12 cups.

•	 Press the “Grind off” button once, the blue “Grind off” indicator will be 
illuminated, then press the ON/OFF button once, the LCD will display the 
letter of “BREW”,the coffee maker will brew directly. 

•	 After brewing, the letter of “BREW” on the LCD will disappear. 
•	 When finish brewing, if you do not unplug the power cord from the power 

outlet, the coffee can be warmed in the carafe for some time, after some 
time, the appliance will cut off power automatically. The whole process from 
brewing coffee to finishing warming lasts for 2 hours.

重要安全须知
使用电器设备时，请务必遵守基本安全预防措施，其中包括：
•	请阅读全部说明。
•	检查电压，确保铭牌上所示电压与您的家用电压相符。
•	设备表面灼热，请勿触摸。请使用手柄或按钮操作。
•	请勿将电源线、插头浸入水或其他液体中，以防引起火

灾、触电或造成人身伤害。
•	切勿让儿童在无成人监督的情况下使用本机。
•	清洗前以及在不使用时，请将插头从壁装电源插座上拔

下。装卸部件或清洗电器之前，请先让其冷却。
•	电源线或插头损坏、或电器发生故障后、或有任何形式的

损坏时，切勿操作电器。将产品送到就近的特约维修机构
进行检查、修理或调节。

•	使用非本机制造商推荐使用的配件可能引起火灾、触点或
人身伤害。

•	装料过满还可引起烫伤。
•	本款咖啡机专用于研磨烘焙咖啡豆。切勿将其用于研磨其

他颗粒食料。
•	请勿将电源线悬挂在桌子或柜台边上，或让其接触灼热表

面。
•	请勿将本机放在燃气炉或电炉上或附近，或将其置于加热

的烤箱内。
•	如咖啡壶破裂或手柄松动或不牢固，请勿使用。
•	本机不适合身体、感官或心理机能不全（包括儿童），或

缺乏经验和相关知识的人使用，在对其安全负责的人员监
督或指导下使用本机的情况除外。

•	应对儿童进行看管监督，切勿让其耍玩本机。
•	切勿将本机用于预期用途以外的用途。
•	切勿接触活动件，刀片非常锋利。
•	切勿往水壶中装温水或热水。仅装冷水。
•	请勿在室外使用本机。
•	本机仅供家用或在类似场所使用，比如： 

- 商店、办公室和其它工作场所的员工餐厅。 
- 农舍； 
- 酒店、汽车旅馆和其它住宅型场所供客户使用。 
- 住宿加早餐型旅店。

•	请保管好本说明书。
首次使用前注意事项
检查本机配件是否齐全，产品是否有损坏。确保本机处于“关机”状态。将漏
斗架台向左旋动，取下漏斗和其他科拆卸零件，用温水清洗（如有必要，
您可以往水中加一些清洁剂），然后装回原处。向水壶中倒入冷饮用水，
直至达到最大水位线为止，切勿放入咖啡和滤纸。插电源插座，直接按“
开/关”键将水煮沸，直至水无剩余为止。您可重复这一操作两到三次，确保
咖啡机清洁。 

操作说明
使用咖啡豆制作滴滤咖啡
•	 打开水壶盖，向水壶中倒入干净冷水，直至水表指示需要杯数水量为止。
注: 由于咖啡粉会吸收部分水，因而您制作所得咖啡会比倒入的水少。 
勿往水壶中倒入热水、牛奶、咖啡粉或茶等。 
•	 按一下漏斗按键，向左转动漏斗架台，确保漏斗架台内有过滤器。
•	 将漏斗架台向右转动，直至锁住为止。
•	 向咖啡豆盒中假如适量咖啡豆（不得超过200g），然后盖上盒盖。为免

咖啡豆受潮，我们建议切勿向咖啡豆盒中放入过多咖啡豆。 
•	 将电源线插入插座。指示器指示“12:00”（见“控制面板”），数字会闪动，

然后按小时和分钟设置按钮，设置准确时间。
注:在按小时和分钟设置按钮设置时间之前，指示的数字会一直闪动。数字
闪动时，无法使用自动功能。
•	 按“杯数”设置键（见”控制面板”）设置杯数（2、4、6、8、10、12），

如您未按“杯数”设置键设置杯数，则默认杯数为12杯。然后您可旋转旋
钮，设置咖啡粉密度。

注：标记“ ”表示将粗咖啡粉磨细，制作一般咖啡时，我们建议您设置
为中度粗细。 
•	 按“浓度控制“键旋转咖啡浓度。
•	 按一下“开/关”键，等待3秒左右，研磨机开始研磨，研磨完成后，等待3

秒左右，LCD 指示器上出现字母“BREW （冲泡）”，开始进行冲泡。
•	 冲泡完成后，LCD 指示器上的字母“BREW”消失。 
•	 冲泡完成后，如您未从电源插座上拔下电源线，咖啡壶内的咖啡会保温

一段时间，一段时间后，本机会自动切断电源。从冲泡咖啡到完成保温
整个过程会持续2小时。

直接用咖啡粉制作滴滤咖啡
•	 打开水壶盖，向水壶中倒入干净冷水，直至水表指示需要杯数水量为止。
注:由于咖啡粉会吸收部分水，因而您制作所得咖啡会比倒入的水少。 
切勿往水壶中倒入热水、牛奶、咖啡粉或茶等。 
•	 按一下漏斗按键，向左转动漏斗架台，确保漏斗架台内有过滤器。根据

您的经验往过滤器中加入需要的咖啡粉，然后向右旋转漏斗架台，直至
锁住为止。

•	 将电源线插入插座。指示器指示“12:00”（见“控制面板”），数字会闪动，
然后按小时和分钟设置按钮，设置准确时间。

注:在按小时和分钟设置按钮设置时间之前，指示的数字会一直闪动。数字
闪动时，无法使用自动功能。
•	 按“杯数”设置键（见”控制面板”）设置杯数（2、4、6、8、10、12），如

您未按“杯数”设置键设置杯数，则默认杯数为12杯。
•	 按一下“免研磨”键，蓝色“免研磨”指示灯亮，然后按一下“开/关”键，LCD 

指示器上会出现字母“BREW（冲泡”，咖啡机会直接进行冲泡。 
•	 冲泡完成后，LCD 指示器上的字母“BREW”消失。 
•	 冲泡完成后，如您未从电源插座上拔下电源线，咖啡壶内的咖啡会保温

一段时间，一段时间后，本机会自动切断电源。从冲泡咖啡到完成保温
整个过程会持续2小时。

自动启动功能
•	 按章节“用咖啡豆制作滴滤咖啡或直接用咖啡粉制作滴滤咖啡”中1-7步操

作。
•	 设置当前时间，数字会停止闪动，按“程序”键，直至时间进入计时模式

（数字再次闪动）为止，按“分钟”和“小时”设置键设置您需要的“自动启
动”时间。

•	 再按一次“程序”键，指示器上出现单词“AUTO（自动）”，蓝色“程序”指示
灯亮，本机进入自动模式。

注：时间周期为24小时。 
•	 咖啡机会在预设时间开始冲泡，“程序”指示灯熄灭，“开/关”指示灯亮。

本机会自动开始工作。 

取消预设程序
如咖啡机处于预设状态（“程序”指示灯亮），但您想立即启动咖啡机，您只
需再按一下“程序”键，然后“程序”指示灯  会熄灭，自动模式取消。 
  
清洗与维护
注意：清洗前一定要拔下本机电源线。请勿将电源线、插头或本机浸入水
或其他液体中，以防触电。 
•	 每次使用后用起泡热水清洗漏斗、过滤器和咖啡壶。
•	 用柔软的湿布擦拭咖啡渣盘和本品内表面，去除污渍。
•	 用湿布轻轻擦拭保温板。切勿使用腐蚀性清洗剂清洗本机。

除水垢
•	 向壶内装入水喝除垢剂，至最大水位线（水与除垢剂比例为4:1，详见除

垢剂说明）。请使用“家用除垢剂”，也可用柠檬酸代替除垢剂（水与柠檬
酸的比例为100:3）。

•	 按“免研磨”键，蓝色“免研磨”指示灯亮，然后按一下“开/关”键，本机会直
接开始冲泡。 

•	 装清水运行本机至少3次，进行清洗。 

几招教你做出美味可口的咖啡
•	 要制作出美味可口的咖啡，保证咖啡机清洁很重要。按章节“清洗与维护”

中的说明定期清洗本咖啡机。往咖啡机中加入的一定要为冷的淡水。
•	 未使用的咖啡渣应保存在阴凉干燥处。拆开咖啡渣包装后，重新将其封

装，并保存在冰箱中，保持其新鲜。
•	 要制作出口味最佳的咖啡，请购买原豆咖啡豆，冲泡前方将其精细研磨。
•	 切勿重复使用咖啡渣，这样会使得咖啡味明显减淡。不建议重新加热咖

啡，咖啡在刚冲泡出来时味道最好。
•	 当过度萃取导致油腻时，清洗咖啡机。如冲泡出的黑咖啡表面有少量油

珠，这是因为萃取了咖啡渣中的油分。
•	 如使用烘焙比较厉害的咖啡，油腻显现发生几率可能更大。

处置本机时的环保要求
您可以为环境保护出一份力。
请切记要遵守当地法规，将废弃电气设备送至相关废物集中处置场。
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KNOW YOUR COFFEE MAKER / 咖啡机说明

CONTROL PANEL / 控制面板

Automatic start function
•	 Operate according to 1-7steps at “make drip coffee with coffee beans or 

make drip coffee with coffee powder directly” section.
•	 Set the current time, the number will stop flash, pressing “PROGRAM” button 

until the time into timer mode(the number flash again), setting the time of 
AUTOMATIC START you wanted through pressing “Min” and “Hour” button.

•	 Press “PROGAM” button again, the word “AUTO” will show on the display, the blue 
“PROGRAM” indicator will be illuminated, the appliance into automatic mode.

Note: the time cycle is 24 hours. 
•	 The coffee maker will start to brew at the preset time, the “PROGRAM” 

indicator will be extinguished and the “ON/OFF” indicator will be 
illuminated. The appliance will start to work automatically. 

Cancel the presetting program
If the coffee maker is at the state of presetting (the “PROGRAM” indicator is on), 
but you want it to operate immediately, you just need to press “PROGRAM” 
button once, then the “PROGRAM” indicator will be extinguished, the 
automatic mode will be canceled. 
  
CLEANING AND MAINTENANCE
CAUTION: Be sure to unplug this appliance before cleaning. To protect against 
electrical shock, do not immerse cord, plug or unit in water or liquid. 
•	 Clean the funnel, filter and coffee carafe after each use in hot, sudsy water.
•	 Wipe the ground container and the product’s exterior surface with a soft, 

damp cloth to remove stains.
•	 Use a damp cloth to gently wipe the keeping warm plate. Never use abrasive 

cleaner to clean it.
Cleaning mineral deposits
•	 Fill the tank with water and descaler to the MAX level (the scale of water 

and descaler is 4:1, the detail refers to the instruction of descaler. Please use 
“household descaler”, you can use the citric acid instead of the descaler (the 
one hundred parts of water and three parts of citric acid).

•	 Press “Grind off” button, the blue “Grind off” indicator will be illuminated, 
then press the “ON/OFF” button once, the appliance will start to brew 
directly. 

•	 Rinse by operating the appliance with clean water at least 3 times. 
 
HINTS FOR GREAT-TASTING COFFEE
•	 A clean coffee maker is essential for making great-tasting coffee. Regularly 

clean the coffee maker as specified in the “CLEANING AND MAINRENANCE” 
section. Always use fresh, cold water in the coffee maker.

•	 Store unused coffee grounds in a cool, dry place. After opening a package 
of coffee grounds, reseal it tightly and store it in a refrigerator to maintain its 
freshness.

•	 For an optimum coffee taste, buy whole coffee beans and finely grind them 
just before brewing.

•	 Do not reuse coffee grounds since this will greatly reduce the coffee’ 
flavor. Reheating coffee is not recommended as coffee is at its peak flavor 
immediately after brewing.

•	 Clean the coffee maker when over-extraction causes oiliness. Small oil 
droplets on the surface of brewed, black coffee are due to the extraction of 
oil from the coffee grounds.

•	 Oiliness may occur more frequently if heavily roasted coffees are used.

ENVIRONMENT FRIENDLY DISPOSAL
You can help protect the environment!
Please remember to respect the local regulations: hand in the non-work-

ing electrical equipments to an appropriate waste disposal center.

Coffee Maker with Grinder S/S DeLuxe
01.249406.16.001
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